2023-2024 年度 K1(幼兒班)收生安排

*依據教育局 2023/24 學年幼稚園幼兒班(K1)收生程序

日期	教育局	藍如溪盛成皿教育基金
		邊耀良幼稚園
2022年9月	2022年9月至11月申請人向 「教育局」	本園處理 2023-2024 年度 K1 入學申請
10月	遞交「幼稚園註冊證」申請(如申請人在遞交申請時已提供全部所需 資料及證明文件,教育局一般可在 6-8	
11月	星期內完成審核,並以郵遞方式發放給 申請人)	11 月中開始依據輪候次序致電家長, 通知有關「新生面見日」之安排 (*請參閱網頁內之收生程序)
12月	2022年12月16日前幼稚園通知申請人 K1學位申請結果	12月初舉行 K1(幼兒班)新生面見
		12月16日前以電話及郵寄
		通知家長取錄結果
		未獲通知取錄之兒童,將收到通知書,如
		有空缺將個別電話通知家長
		*家長需於指定時間到本園辦理註冊手
2022 / 1	*\ 2022 \tau 2 \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \ \	續,並遞交註冊證正本及註冊費(*註)
2023年1月	於2023年2月初開始,參考教育局公佈	2023年1月5日至7日
	的幼稚園 K1 空缺資訊	新生統一註冊日
		家長必須遞交註冊證及註冊費(*註)

- 1) 家長須在指定日期內向教育局遞交註冊證申請,如家長未能於「統一註冊日期」內向本園出示「2023/24 註冊證」,本園未能為兒童進行註冊。
- 2)如申請人於「統一註冊日期」後獲取錄,仍須以「註冊證」/「入學許可書」註冊。如申請人在一所幼稚園註冊後打算轉校,須到原先註冊的幼稚園取回「註冊證」/「入學許可書」。申請人如由其原先註冊的幼稚園取回「註冊證」/「入學許可書」,即代表該幼稚園不會再為該兒童保留學位。其原先註冊的幼稚園不會退還「註冊費」。



2023-2024 K1 Admission Arrangements Flowchart

	EDB	Alice Lan & Vera Shen Education Fund
		Gordon Pei Kindergarten
09/2022	Applicants apply to EDB for the "Registration Certificate for KG admission" ("RC") from September to November 2022	KGs process 2023/24 K1 admission applications
10/2022	*Upon receipt of the applications with all necessary information and documents	
11/2022	provided, EDB will generally take six to eight weeks to complete processing of the applications and issue the "RC"/ "KG Admission Pass" ("AP") to eligible applicants by post	
12/2022	KGs inform applicants of the application result before 16 December 2022 by phone and post	
	If application is successful	If we have school place, we will contact you separately.*Parents should complete the registration procedures for their child by submitting the original of the "RC" to the kindergarten and paying the registration fee.
		Children who have not been notified of admission will receive a notification letter, and if there is a vacancy, parents will be notified individually by phone. *Parents need to go to the kindergarten for registration at the designated time, and submit the original registration certificate and registration fee.
01/2023	Applicants register with one KG during the "centralised registration dates" (i.e. 5 to 7 January 2023) by submitting the "RC" / "AP" and paying registration fee	Applicants refer to the K1 vacancy information released by the EDB after the "centralised registration dates" (i.e. from early February 2023)

- 1) If parents cannot present the "RC" / "AP" to the KG their child has been admitted to during the "centralised registration dates", the KG concerned may not be able to complete registration for their child. Hence, parents are required to submit "RC" application to EDB within the designated period.
- 2) If an applicant is admitted after the "centralised registration dates", he/she is still required to submit the "RC" / "AP" for registration. If an applicant wishes to change school after registering with a KG, he/she is required to get back the "RC" / "AP" from the KG with which he/she has registered. Upon getting back the "RC" / "AP" from a KG, the KG concerned will no longer reserve the place for the applicant. The registration fee paid to the KG with which the applicant has registered will not be refunded.
- 3) The registration fee are \$1,570